



Protokoll styremøte INNLANDET GYMNASTIKK- OG TURNKRETS 2023

Møtenummer: 4 - 2023
Sted: Teams
Dato: Torsdag 11.mai 2023
Tid: Kl. 19 – 21.35
Til stede: Gry Høgberg, Tage Nilsen, Silje Bjørgeengen, Johanna Brandsegg, Hedvig Selnes, Karoline Bergseth, Håkon Eggen og Anne-Kristin Sollid fra administrasjonen.
Forfall: Josefine Andreassen, Christine Hegstad og Anne Lene Strand Alme

Sak	Saksinnhold	Ansvar
26-23	<p>Referater og infosaker</p> <p>a) Referat fra Styremøte 4 – 23: Godkjent uten merknader.</p> <p>b) Datoer for høstens styremøter: 23.08, 27.09, 25.10 og 29.11.</p>	
17-23	<p>Utvalgsmedlemmer framover – Hvem fortsetter/behov for nye?</p> <p>Vi tok opp igjen saken fra sist møte. Slik ser de nye utvalgene ut:</p> <p><u>Utdanning:</u> Johanna Brandsegg (leder), Ine Marie Helmersen og Linn Dalheim</p> <p><u>Turn:</u> Hedvig Selnes (leder), Lars Jørgen Fjeld, Eugenio Morales og Siv Leirvik-Engvik</p> <p><u>Bredde:</u> Karoline Lund Bergseth og Jeanette Wangerud. Leder forespør Karoline N. Solvang og Lone Bekkevold om de fortsetter før neste styremøte.</p> <p><u>RG og Gymhjul:</u> Silje Bjørgeengen (leder), Trude Linvolden Agasøster og Liv Marie Simensveen.</p> <p><u>Tropp:</u> Josefine Andreassen (leder). Vi har ikke fått noen tilbakemeldinger siden sist møte, og regner med at alle de andre fortsetter. Vi følger opp på neste styremøte.</p> <p><u>Para:</u> Det blir en egen paragruppe som ligger under breddeutvalget. Johanna prøver å knytte til seg noen til i gruppen, som hun pr. dags dato leder.</p> <p><u>Anlegg og utstyr:</u> Vi har en egen komite. Ronny Sørensen leder denne. Vi har ikke fått noen tilbakemeldinger siden sist møte. Vi følger opp på neste styremøte.</p> <p><u>Hederskomite:</u> Vi har ikke fått noen tilbakemeldinger siden sist møte, og regner med at alle fortsetter.</p> <p><u>Opplandspokalen:</u> Vi har ikke fått noen tilbakemeldinger siden sist møte. Vi følger opp saken på neste styremøte.</p> <p>Vi rydder litt i oppsettet på hjemmesiden og ønsker at valgkomiteen får egen fane, på linje med f.eks. kontrollutvalget.</p> <p>Alle utvalgslederne gir tilbakemelding dersom flere i deres utvalg skal ha tilgang til utvalgets/komiteens kanal i Teams. Frist: neste styremøte.</p>	<p>Karoline</p> <p>Josefine</p> <p>Johanna</p> <p>Ronny</p> <p>Jeanette</p> <p>Josefine</p> <p>Anne-Kristin</p> <p>Utvalgsledere og Anne-Kristin</p>
18-23	<p>Arrangement som ikke hadde søkere til tildelingen på tinget</p> <p><u>KM i troppsgymnastikk og gymhjul</u> tildeles for 2023 til Rena og for 2024 til Hamar. Gran har også meldt sin interesse, men var ikke søker på tinget. De ble ikke tildelt i denne runden.</p> <p><u>Barnekretsturnstevnene:</u></p> <p>Rena, som eneste søker på tinget, har sagt de kan ta på seg arrangementet for hele kretsen i 2024. Styret tildeler de Barnekretsturnstevnet for 2024.</p>	



	Leder i breddeutvalget hører med eneste søker på stevnet i 2025, Vestre Slidre, om de kan ta på seg arrangementet for hele kretsen i 2025. Utvalgsledere orienterer søkerne om tildelingen.	Silje, Josefine og Karoline.
19-23	Tilskuddssøknad IIK Arbeidsgruppen utpekt på sist styremøte, hadde utarbeidet en innstilling til tiltak. Disse lå sammen med innkallingen til møtet. De ble godkjent av styret. Anne-Kristin laster søknadene opp i søknadsportalen.	Anne-Kristin
20-23	Oppdatering av tilskuddsordningene til IGKT Anne-Kristin hadde lagt til to punkter på de tidligere kriteriene, basert på innspill i sist møte. Det ble gjort små presiseringer på det ene punktet, i dagens møte. Styret godkjente disse. De legges nå ut på hjemmesiden og publiseres i ukens nyhetsbrev.	Anne-Kristin
21-23	Barnekretsturnstevnet 2023 <ul style="list-style-type: none"> - Antall deltakere: Det er pr. dags dato, etter påmeldingsfrist, meldt på 850 deltakere. - Stafettpinnen: Denne er hos Hamar. - Vandrepokalen: En er hos Kongsvinger (tidligere Hedmarks). Vi vet ikke om det finnes en tilsvarende for Oppland. Kongsvinger tar med den de har. - Stevne medaljer: Oversikt over tidligere tellende stevner, pr, gymnast, er sendt til klubbene våre. Karoline kontakter Hamar for å få innmeldt behov for antall 7.års medalje (gull med krans) og 8. – 10. års plaketter. Hun sender så antall og adressen sin til Anne-Kristin, som bestiller disse hos Idrettsbutikken, for postlevering til Karoline. - Foreningskilt: Karoline kontakter Hamar (Line og/eller Morten) for å få en oversikt over de påmeldte klubbene til årets stevne. Hun bestiller så skilt til alle disse. Gry kan kontaktes for avklaringer om angående skiltenes utforming, pris, eller andre ukjente faktorer. Anne-Kristin sender Karoline kretsen fakturainformasjon, som videreformidles til leverandør. - Synsekonkurransen: Kretsen sender e-post til Hamar og Jeanette for avklaring i forhold til retningslinjer og innkjøp av premier. Karoline settes på kopi. Her må en bli enige om arbeidsfordeling og retningslinjer. 	Gry/Karoline/ Jeanette/ Anne-Kristin
22-23	Evaluering av Opplandspokalen 2023 Komiteen har hatt evalueringsmøte. Noen endringer vil bli gjort, noe videreføres. Arrangementet totalt sett hadde en god flyt. En må gjøre endringer med premieutdelingen. Det var greit med inngang oppe, som gjorde at det ble lite kø. Det ble pekt på utfordringer med gymhjulkonkurransen, som mye kom av sykdom og en for lite person tilstede. Det er kommet tilbakemelding om stusselig deltakerpremie. Neste år vil en også premiere hele pallen, i tillegg til 1/3 premiering. Forslag til neste års tidspunkt for arrangementet er 12.-14.april. Josefine får fullmakt til å utarbeide avtale for samarbeidet med Birkebeineren og Håkonshall. Denne sendes så til styret for godkjenning.	Josefine
27-23	Kommende: <ul style="list-style-type: none"> - Arrangement: Turn: Det blir KM og cup 2 til helgen på Elverum, med god deltakelse. Cup 3 og 4 blir til høsten. Det er en utfordring for gutta å konkurrere på Rena. Gry og Hedvig har en videre dialog om dette.	Hedvig/Gry



	<p>Det planlegges kretssamlinger for turn. Sette gjerne opp et budsjettforslag dersom noe er uklart, så ser vi på det på neste møte. Planer innenfor budsjetttrammen styret utvalget selv.</p> <p>- Kurs Høstens kursplan er klar. Utvalget har hatt møte for å sette opp en plan for kurshelgen. De har mange gode forslag til kurs og en sosial arena rundt arrangementet. Helgen blir på Hamar 28. – 29.oktober. Styret ber utvalget komme tilbake med et budsjett før neste styremøte.</p>	Johanna
28-23	<p>Eventuelt Det har kommet inn en søknad om støtte til paraturndeltakere fra Elverum. De skal delta på en nasjonal samling. Kretsen støtter de med søkersum, kr. 900. Elverum sender faktura til kretsen. Johanna orienterer Elverum. Dette går fra para sitt budsjett.</p> <p>Neste styremøte er 13.juni på Teams. Innkalling er sendt.</p>	Johanna

Ref.: Anne-Kristin Sollid,
Organisasjonskonsulent NGTF